
IZVOD IZ ZAPISNIKA 
sa 15. sjednice Skupštine Međimurske županije, održane 21. prosinca 2023. godine, u 

Velikoj vijećnici Međimurske županije, R. Boškovića 2, s početkom u 9:00 sati 
 

Sjednicu je pozivom KLASA: 024-02/23-01/5, URBROJ:2109-02-23-01, od 15. prosinca 
2023. godine sazvao predsjednik Skupštine Međimurske županije, Dragutin Glavina.  

Sjednicu Skupštine otvorio je Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine i utvrdio da je 
na sjednici bilo nazočno 35 vijećnika.  

 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Ivica Baksa, Ksenija Blagus, Ivan Borović, Vladimir 

Čituš, Dejan Drabić, Dragutin Glavina, Zvezdana Gazdek, Stjepan Horvat, Nikola Hren, Igor 
Ivković, Željko Kofjač, Elvis Kralj,  Ivan Kolmanić, Ljubomir Kolarek,  Franjo Makovec, Ivan 
Martan, Mario Medved, Slađan Mihoci, Zdravko Mlinarić, Zlatko Marciuš, Andreja Marić, 
Alojz Nestić, Dijana Novak, Mladen Novak (HNS), Mladen Novak, Željko Pavlic, Vladimir 
Peršić, Bojana Petrić, Ivica Požgaj, Nina Plaftak, Marija Prekupec, Zvonimir Siladi,  Boža 
Škvorc, Dražen Vidović i Miljenko Zobić. 

Na sjednici nisu bili nazočni vijećnici: Marina Gradišer, Goran Kozjak i Saša Horvat. 

Sjednici su bili nazočni i Matija Posavec, župan, Josip Grivec, zamjenik župana, 
Tamara Blagus, pročelnica Upravnog odjela za Skupštinu, opću upravu i pravne poslove, 
Petra Vadlja, pročelnica Službe za poslove župana, Anita Strniščak, pročelnica Upravnog 
odjela proračun i javnu nabavu, Lidija Farkaš, pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za 
proračun i javnu nabavu, dr.sc. Anita Perešin, pročelnica Upravnog odjela za međunarodnu 
suradnju, upravljanje projektima i investicije, Nives Kolarić Strah, pročelnica Upravnog odjela 
za obrazovanje, kulturu i sport, Maja Odrčić – Mikulić, pročelnica Upravnog odjela za civilno 
društvo i ljudska prava, dr.sc. Sonja Tošić – Grlač, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i 
socijalnu skrb, Slava Horvat, službenica ovlaštena za obavljanje poslova pročelnika Upravnog 
odjela za prostorno uređenje, gradnju i zaštitu okoliša, Darko Radanović, pročelnik Upravnog 
odjela za gospodarstvo, poljoprivredu i turizam, Đurđica Hamer, ravnateljica ŽUC-a 
Međimurske županije te predstavnici medija. 

Na samom početku sjednice svi prisutni su minutom šutnje odali počast preminuloj 
vijećnici Bernardi Topolko. 

Potom je, Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine dao na prihvaćanje Izvod iz 
zapisnika sa 14. sjednice Skupštine Međimurske županije. 

Bez primjedbi, jednoglasno (35 „za“) uz 35 nazočnih vijećnika prihvaćen je Izvod iz 
zapisnika sa 14. sjednice Skupštine Međimurske županije. 
 

Prema Poslovniku Skupštine vijećnici su održali aktualni sat. 
 
Željko Pavlic, vijećnik je pitao hoće li u Županijskoj bolnici Čakovec doći do ukidanja 

nekih bolničkih odjela odnosno smanjenja broja kreveta. Naime, od 1. siječnja 2024. godine 
stupa na snagu Zakon o zdravstvenoj zaštiti kojim se upravljačka prava općih bolnica u 
Republici Hrvatskoj oduzimaju osnivačima i vlasnicima odnosno županijama i gradovima te 
predaju državi, a među njima je i Županijska bolnica Čakovec. S obzirom da se u provedbi 



predmetnog Zakona spominju mogućnosti ukidanja bolničkih odjela i smanjenja broja 
kreveta, pitao je kakve će to imati posljedice po Županijsku bolnicu Čakovec. Usto, pitao je 
što je s ustavnom tužbom koju je pokrenula Međimurska županija i kako župan komentira 
činjenicu da je Županijska bolnica Čakovec dobila samo 1 posto od ukupnih sredstava 
predviđenih za troškove poslovanja općih bolnica u Republici Hrvatskoj. 

Matija Posavec, župan  odgovorio je da se na zatraženu ocjenu ustavnosti još čeka 
odgovor Ustavnog suda. U situacijama kad predstavničko tijelo regionalne samouprave traži 
ocjenu ustavnosti tada po Ustavnom zakonu o Ustavnom sudu rok Suda je 30 dana da 
dostavi odgovor i taj dan je bio 2. prosinca 2023. godine. Zašto nema odgovora, nije poznato, 
međutim, očito nije sve onako kako se očekivalo da će Sud sve to odbiti tako da se čeka 
odluka i bit će to vrlo zanimljivo. Što se tiče samog Zakona, isti stupa na snagu 1. siječnja 
2024. godine međutim ništa se praktički tog 1. siječnja neće dogoditi. Održan je sastanak u 
Ministarstvu zdravstva gdje je određena dinamika i prije svega treba biti potpisan sporazum 
kojim će se urediti međusobni odnosi. Isti bi Županija trebala dobiti krajem siječnja ili 
početkom veljače, na što se treba očitovati i potpisati. Intervencije u sastav ili promjenu 
upravnih vijeća ili ravnatelja nisu predviđene do travnja ili svibnja prema tome sama 
dinamika tog procesa u praktičnom smislu se prolongirala za kasno proljeće, a u kontekstu 
izborne godine svašta još može biti u jednom i u drugom smjeru. Glede pitanja oko izmjene 
mreže, pojasnio je da je bila intencija odnosno jedan prijedlog Ministarstva zdravstva da se 
smanje kreveti za 20 posto odnosno predviđeno je ukidanje 41 kreveta.  Međutim Županija 
je na to vrlo oštro reagirala, jer iskoristivost kreveta u Županijskoj bolnici Čakovec je 94,87 
posto i to nije nikako dobra ideja. Naime, intencija promjene bolničke mreže je ta da se 
ukidaju bolnički kreveti, a da se jačaju u jednodnevnoj kirurgiji i u palijativi. To bi možda po 
nekakvim zapadnoeuropskim standardima i držalo vodu kad bi Hrvatska imala uređeni 
zdravstveni sustav u drugim segmentima, ali se nada da će svijest u Ministarstvu zdravstva i 
onih koji su to predložili biti takva da će na kraju od toga svega odustati. Kako u ovome 
trenutku stvari stoje, bez obzira na osnivačka prava, smatra da će i Županija imati svoje 
mehanizme oko odjela i svega ostalog, a u konačnici sve zavisi o tome na koji način će se 
definirati cijeli sporazum i hoće li se potpisati u kontekstu uvažavanju svih naših potreba i 
brojaka koje pratimo. Usto, spomenuo je da je samo u 2023. godini Vlada Republike Hrvatske 
općim i županijskim bolnicama isplatila 181,922 milijuna eura, od čega je Županijska bolnica 
Čakovec dobila sveukupno 1,73 milijuna eura.  Na sjednici Vlade sa županima, rečeno je da 
se o takvoj raspodjeli radi zbog toga što je Županijska bolnica Čakovec među najmanje 
zaduženim bolnicama u Hrvatskoj, zato jer redovito izvršava obaveze prema veledrogerijama 
i zato jer se ne dovodi u poziciju da pacijenti ne budu imali za lijekove zbog neplaćenih 
dugova. Ustvrdio je da je to duboko nekorektno i takvi podaci zapravo samo pokazuju jedan 
okvir poštovanja i pravednosti koji se dešava u raspoređivanju sredstava prema sekundarnim 
zdravstvenim ustanovama u Republici Hrvatskoj. Zaključio je da se nada da će u konačnici sve 
biti ok i poručio da će nastaviti snažno braniti interese i boje Županijske bolnice Čakovec kao 
i svih zdravstvenih ustanova u Međimurju. 

Ivan Martan, vijećnik je pitao tko je odobrio i na temelju kojeg zakona Republike 
Hrvatske, da neki veterinarski inspektori obilaze Međimurje, odnosno obitelji koje se bave 
uzgojem svinja te dolaske naplaćuju od 20 do 60 eura, a da Skupština Međimurske županije i 
resorni Odbori nisu upoznati s time. Pritom, dokumenti (pasoši) za svinje se ne mogu dobiti, 
a bez tih dokumenata svinje se ne mogu prodati. 

Drugo, pitao je zašto je došlo do promjene u broju krmača za dobivanje poticaja. 
Naime, dosad je bilo da oni koji se bave uzgojem odojaka moraju imati najmanje 3 krmače 



kako bi imali pravo na državni poticaj, a sada proizvođač mora imati najmanje 6 krmača da bi 
dobio poticaj. Naglasio je da su svinjogojci ogorčeni i traže odgovor na predmetno pitanje. 

Ujedno je pohvalio djelatnike Županijske bolnice Čakovec gdje je minulih dana bio na 
liječenju. 

Zvonimir Siladi, vijećnik pitao je koliki je postotak procijepljenosti djece u 
Međimurskoj županiji prema programu obaveznog cijepljenja protiv definiranih bolesti 
(difterije, tetanusa, hripavca, dječje paralize, ospica, zaušnjaka, rubeole, tuberkuloze, 
hepatitisa B i dr.). Naime, nedavno je objavljen podatak da je cijepljenjem protiv hripavca 
obuhvaćeno gotovo 95 posto djece u Međimurskoj županiji, što je neznatno ispod 
propisanog zakonskog minimuma, koji bi trebao minimalizirati opasnost od nekontroliranog 
širenja ove opasne bolesti. Predviđena je i zakonska mogućnost da se roditelja/skrbnika 
djeteta, koji odbije izvršiti obavezu imunizacije, uputi nadležnom epidemiologu na 
savjetovanje. Shodno navedenom, pitao je, koliko je roditelja/skrbnika iz Međimurske 
županije u posljednjih nekoliko godina upućeno na savjetovanje te kakve su sankcije 
predviđene za roditelje, koji bez konzultacija s nadležnim stručnjacima, odbijaju obavezu 
cijepljenja i time ugrožavaju zdravlje ne samo svoje djece već i svih koji imaju sreće biti u 
kontaktu s necijepljenima. Na postavljena pitanja vijećnik je zatražio pisani odgovor od 
Zavoda za javno zdravstvo Međimurske županije. 

Andreja Marić, vijećnica osvrnula se na odgovor s prethodne sjednice Županijske 
skupštine u svezi nacionalne naknade za starije osobe istaknuvši da Zakon stupa na snagu od 
1. siječnja 2024. godine. Nacionalna naknada za starije osobe povećava se sa 120,00 na 
150,00 eura, a može je ostvariti hrvatski državljanin stariji od 65 godina. Usto povoljniji su i 
uvjeti za ostvarivanje ovog prava, a najvažnije, udvostručen je prihodovni cenzus po članu 
obitelji na 300,00 eura mjesečno. U Hrvatskoj je sada obuhvaćeno 7 057 korisnika (plan je 50 
000), u Međimurskoj županiji 138 korisnika što je premali obuhvat te je apelirala na sve 
vijećnike, medije, jedinice lokalne samouprave, županijske vlasti, Zavod za socijalni rad da 
više i snažnije informiraju sugrađane o pravu na ostvarivanje nacionalne naknade za starije 
osobe.  

Potom je postavila pitanja u svezi zdravstvenih pregleda stranih radnika koje isti, ako 
su prijavljeni, obavljaju na Medicini rada, a neki i dodatne sanitarne preglede. Međutim, 
problem se javlja ako rade na crno i nisu evidentirani u zdravstvenim sanitarnim ustanovama 
Republike Hrvatske. U prvih 9 mjeseci je na Hrvatskom zavodu za zapošljavanje u Republici 
Hrvatskoj evidentirano 1142 nezaposlenih stranih radnika, a inspektori su u radu na crno 
zatekli njih 433.  Slijedom navedenog, pitala je: “Koliki je sada broj stranih radnika u 
Međimurju? Koliko ih je nezaposlenih na HZZ-u? Koliko ih je upisano kod obiteljskih liječnika i 
u kojim sve ambulantama po Međimurju? Koliko ih je pregledano na Medicini rada, a koliko 
ih je prošlo sanitarne preglede na Zavodu za javno zdravstvo tijekom 2022. i 2023.? Postoje li 
u Međimurju protokoli za zdravstvene preglede i skrb svih stranih radnika, da se ne dogodi 
da netko prođe „ispod radara“, a i radi prevencije zdravstvenih komplikacija, zaraznih bolesti 
i smrtnih ishoda (kao što je bio nedavni smrtni slučaj jednog stranog radnika prije nekoliko 
tjedana od TBC-a)?“. 

Igor Ivković, vijećnik istaknuo je da je prošlog tjedna Elektra Čakovec proslavila  130. 
obljetnicu postojanja odnosno 130 godina električne energije u Međimurju i tim je povodom 
izdana monografija pod nazivom „Ljudi s druge strane utičnice“. Dakle, to je monografija koja 
govori o ljudima, djelatnicima Elektre Čakovec kroz  130 godina i ona je svojevrsni spomenik 
svima onima koji su radili u Elektri Čakovec. Podsjetio je da je prije dvije godine na sjednici 
Županijske skupštine dao inicijativu da se međimurskom radniku, koji je u principu izgradio 



Međimurje ovakvo kakvo nas okružuje i kako danas izgleda, napravi spomenik s likom Đure 'z 
Međimurja. S obzirom da je župan pohvalio i prihvatio ideju pitao je gdje je zapelo u 
realizaciji iste. 

Drugo, istaknuo je da je više puta govorio o inicijativi za zajedničkim sastankom u 
svezi stranih radnika. Prema njemu dostupnim informacijama sastanak je održan, a kako o 
tome nema ništa u medijima, pitao je kakav se sastanak održao, kakvi su zaključci donijeti i 
što se raspravljalo na istom.  

Matija Posavec, župan uputio je čestitke Elektri Čakovec na 130 godina djelovanja. 
Što se tiče pitanja oko spomenika, odgovorio je da je ideja pohvaljena i prihvaćena. U 
razgovoru s Gradom je dogovoreno, s obzirom da se ide u rekonstrukciju Trga Republike, a i 
Međimurska županija ima pod projektom nekoliko parkova u svojoj revitalizaciji, da će se 
naći rješenje i za Đuru 'z Međimurja – ikone Međimurja, a i za mnoge druge velikane koji 
nemaju, a zaslužuju neku vrstu spomenika, biste, ulice ili dr.  Tako da razmišlja se o lokaciji i 
to bude  sigurno realizirano u dogledno vrijeme jer je ideja stvarno dobra.  

Na drugo pitanje, odgovorio je da je na inicijativu Upravnog odjela za gospodarstvo, 
poljoprivredu i turizam 14. prosinca održan sastanak na koji su pozvani Hrvatska gospodarska 
komora, Hrvatska obrtnička komora, Hrvatski zavod za zapošljavanje, Ministarstvo 
unutarnjih poslova, Gospodarsko socijalno vijeće, Hrvatski zavod za mirovinsko osiguranje, 
Centar za socijalnu skrb, Crveni križ, REDEA, Platforma za društveni centar i Pučko otvoreno 
učilište.  Prema podacima PU međimurske u 2023. godini je podnijeto 5123 radnih dozvola, 
poništeno njih 2249, pa se prema tome može reći da je u ovome trenutku u Međimurskoj 
županiji oko 2900 stranih radnika. Po broju izdanih dozvola prvi su radnici iz Filipina, zatim 
slijede radnici iz Nepala, Indije te Bosne i Hercegovine. Nadalje, samo ove godine je od 
Hrvatskog zavoda za zapošljavanje zatraženo 7156 zahtjeva za potrebom radne snage. Dakle, 
na sastanku se raspravljalo o konkretnim brojkama, napravit će se analiza i prijedlog mjera, 
koje će se onda realizirati na području općina i gradova. Za početak, u Proračunu za 2024. 
godinu je planirano 20.000,00 eura, a sukladno potrebi, sredstva se mogu povećati 
rebalansom. 

Ivica Baksa, vijećnik istaknuo je da je proteklih tjedana, nažalost, nakon 15 godina s 
radom prestao Sportski centar Aton. Prema informacijama iz medija do prestanka rada došlo 
je zbog nedovoljne aktivnosti i potpore jedinice lokalne samouprave – Općine Nedelišće. 
Međimurska županija je u proteklom razdoblju kontinuirano naglašavala potrebu da se 
osigura dovoljno prostora za sportske i kulturne potrebe Međimuraca, naročito mladih 
naraštaja, a sada je zatvorena jedna od najboljih lokacija takve namjene u cijelom 
Međimurju. Slijedom iznijetog, župana je pitao je li Županija poduzela kakve korake da, u 
okviru svojih mogućnosti, osigura nastavak rada Atona, kojeg je načelnik Općine Nedelišće 
sada doveo do katastrofalne pozicije.  

Matija Posavec, župan odgovorio je da iako je riječ o privatnom objektu i privatnoj 
inicijativi, da treba sagledati širu sliku, a u našem slučaju to je gradnja nove zgrade Osnovne 
škole Nedelišće i to upravo nadomak Atona. U svjetlu te činjenice Županija je u projektu 
predložila nekoliko modela Ministarstvu znanosti i obrazovanja i u tim prijedlozima računa i 
na resurse Atona s obzirom da su jeftiniji modeli preuzimanja postojeće dvorane od gradnje 
posve nove. No, suglasnosti Ministarstva još čeka. Inače, sportska dvorana sa svlačionicama 
je procijenjene vrijednosti negdje do 2 milijuna eura, pa bi ona puno manja koštala nego 
gradnja nove dvorane tako da u tom kontekstu svi dobivaju. 

 



Po završetku aktualnog sata,  Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine, predložio je da 
se sukladno članku 100. Poslovnika Skupštine Međimurske županije dnevni red dopuni sa 
Prijedlogom zaključka o proglašenju Međimurske županije sigurnim mjestom za žene na 
način da to bude 34. točka dnevnog reda. Zaključak je Skupštini predložio Mario Medved, 
vijećnik ujedno i potpredsjednik Županijske skupštine. Prijedlog zaključka vijećnici su dobili 
na adresu elektroničke pošte. 

 
Bez rasprave, jednoglasno (35 „za“) uz 35 nazočnih vijećnika Skupština je prihvatila 

dopunu dnevnog reda.  

Potom je, bez rasprave, Skupština  jednoglasno (35 „za“), uz 35 nazočnih vijećnika 
utvrdila sljedeći dnevni red: 

 
1. A) IZVJEŠĆE MANDATNE KOMISIJE O IMENU VIJEĆNICE KOJA POČINJE OBNAŠATI 

VIJEĆNIČKI MANDAT 
B) POLAGANJE PRISEGE 

2. PRIJEDLOG II. IZMJENA I DOPUNA FINANCIJSKOG PLANA I II. IZMJENA I DOPUNA 
GODIŠNJEG PLANA GRAĐENJA I ODRŽAVANJA ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH CESTA ZA 
2023. GODINU 

3. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU ANALIZE STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE  
NA PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU 

4. PRIJEDLOG II. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. 
GODINU 

5.  PRIJEDLOG ODLUKE O PREKORAČENJU PO TRANSAKCIJSKOM RAČUNU  
6. IZVJEŠĆE O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE – TEKUĆE ZALIHE ZA 

RAZDOBLJE 01.01.-30.09.2023. GODINE 
7. A) PRIJEDLOG PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU I PROJEKCIJE 

ZA 2025. I 2026. GODINU 
B) PRIJEDLOG ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 
2024. GODINU 

8. PRIJEDLOG VIŠEGODIŠNJEG PLANA URAVNOTEŽENJA PRORAČUNA MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE - POKRIĆE MANJKA PRIHODA I PRIMITAKA PRORAČUNA  

9. PRIJEDLOG ODLUKE O PRIJENOSU POSLOVA NA MINISTARSTVO FINANCIJA, POREZNU 
UPRAVU 

10. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SUFINANCIRANJE I PROVEDBU 
PROJEKTA „IZGRADNJA I OPREMANJE CENTRA ZA STARIJE OSOBE MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE“ 

11. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SUFINANCIRANJE PROJEKTA 
KORIŠTENJA OBNOVLJIVIH IZVORA ENERGIJE U OSNOVNOJ ŠKOLI ŠTRIGOVA I 
PODRUČNOJ ŠKOLI PREKOPA 

12. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SUFINANCIRANJE PROJEKTA 
KORIŠTENJA OBNOVLJIVIH IZVORA ENERGIJE U PODRUČNOJ ŠKOLI PEKLENICA 

13. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA KOJIM SE POZIVA HŽ PUTNIČKI PRIJEVOZ DA OSIGURA UVJETE 
ZA UVOĐENJE DIREKTNIH PUTNIČKIH LINIJA, BEZ PRESJEDANJA, IZMEĐU ČAKOVCA, 
KAO REGIONALNOG SJEDIŠTA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE, I ZAGREBA  

14. PRIJEDLOG ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA REDOVITO GODIŠNJE 
FINANCIRANJE POLITIČKIH STRANAKA ZASTUPLJENIH U SKUPŠTINI MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE U 2024. GODINI 



15. PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI JEDNOKRATNE FINANCIJSKE POTPORE REDOVNIM 
STUDENTIMA ZA AKADEMSKU GODINU 2023./2024. 

16. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 
2024. GODINU 

17. INFORMACIJA – MEĐIMURSKO GOSPODARSTVO U 2022. GODINI  
18. PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA I ROKOVIMA ZA UTVRĐIVANJE PROGRAMA 

JAVNIH POTREBA U TEHNIČKOJ KULTURI MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
19. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U TEHNIČKOJ KULTURI MEĐIMURSKE 

ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU 
20. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 

2024. GODINU 
21. PRIJEDLOG ODLUKE O VISINI TURISTIČKE PRISTOJBE ZA 2025. GODINU U 

MEĐIMURSKOJ ŽUPANIJI 
22. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE UGOVORA O IZRAVNOJ 

DODJELI FINANCIJSKIH SREDSTAVA ZA PROJEKT INTEGRACIJA DJECE S TEŠKOĆAMA U 
RAZVOJU U PREDŠKOLSKE USTANOVE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

23. PRIJEDLOG PROGRAMA RADA SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU 
24. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA ZA OBAVLJANJE REDOVITE DJELATNOSTI 

HRVATSKE GORSKE SLUŽBE SPAŠAVANJA, STANICE ČAKOVEC ZA 2024. GODINU 
25. PRIJEDLOG GODIŠNJEG PROVEDBENOG PLANA UNAPREĐENJA ZAŠTITE OD POŽARA 

ZA PODRUČJE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU 
26.  PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU PLANA RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE 

NA PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU 
27. A) IZVJEŠĆE O PROVJERI FORMALNIH UVJETA I POPIS VAŽEĆIH KANDIDATURA ZA 

IZBOR ČLANOVA SAVJETA MLADIH MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
B) IZBOR ČLANOVA SAVJETA MLADIH MEĐIMURSKE ŽUPANIJE – PRIJEDLOG RJEŠENJA 
O IZBORU ČLANOVA SAVJETA MLADIH MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

28. PRIJEDLOG ODLUKE O IMENOVANJU MRTVOZORNIKA NA PODRUČJU MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE 

29. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANA ODBORA ZA DODJELU JAVNIH 
PRIZNANJA SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

30. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANA ODBORA ZA MEĐUŽUPANIJSKU 
SURADNJU SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

31.  PRIJEDLOG ODLUKE O IZBORU ČLANICE ODBORA ZA IZBOR I IMENOVANJA 
SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

32. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IZBORU ČLANICE ETIČKOG ODBORA SKUPŠTINE MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE 

33. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG VIJEĆA 
DOMA ZDRAVLJA ČAKOVEC O DAVANJU U ZAKUP POSLOVNOG PROSTORA 
ZDRAVSTVENOM RADNIKU JURICI VIDOVIĆU, DR. MED.  

34. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PROGLAŠENJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE SIGURNIM 
MJESTOM ZA ŽENE 
 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise raspravio je o svim točkama dnevnog reda te nije 

imao primjedbi. 

Potom se prešlo raditi po točkama dnevnog reda. 



 
 

TOČKA 1. 
A) IZVJEŠĆE MANDATNE KOMISIJE O IMENU VIJEĆNICE KOJA POČINJE OBNAŠATI 

VIJEĆNIČKI MANDAT 
B) POLAGANJE PRISEGE 

Franjo Makovec, predsjednik Mandatne komisije istaknuo je da je Mandatna komisija 
Skupštine Međimurske županije na 8. sjednici, održanoj 14. prosinca 2023. godine utvrdila da 
je Bernardi Topolko sukladno članku 80. stavku 1. Zakona o lokalnim izborima („Narodne 
novine“ broj 144/12, 121/16, 98/19, 42/20, 144/20 i 37/21), mandat prestao smrću dana 23. 
listopada 2023. godine. Prema članku 81. stavku 3. Zakona o lokalnim izborima („Narodne 
novine“ broj 144/12, 121/16, 98/19, 42/20, 144/20 i 37/21) člana predstavničkog tijela 
izabranog na kandidacijskoj listi dviju ili više političkih stranaka zamjenjuje neizabrani 
kandidat s iste liste s koje je izabran i član kojem je mandat prestao ili mu miruje, a određuju 
ga političke stranke sukladno sporazumu, odnosno ako sporazum nije zaključen, određuju ga 
dogovorno, a ako ne postignu dogovor, zamjenjuje ga prvi sljedeći neizabrani kandidat s 
liste. O sklopljenom sporazumu kao i postignutom dogovoru političke stranke dužne su 
obavijestiti nadležno upravno tijelo jedinice. Sukladno postignutom sporazumu, dana 29. 
studenoga 2023. godine zaprimljen je dopis Hrvatske narodne stranke – liberalni demokrati, 
kojim se predlaže da vijećnički mandat umjesto preminule Bernarde Topolko počinje 
obnašati Zvezdana Gazdek. Shodno tome, Mandatna komisija utvrdila je da su ispunjeni 
zakonom utvrđeni uvjeti te u Skupštini Međimurske županije umjesto preminule Bernarde 
Topolko vijećnički mandat počinje obnašati Zvezdana Gazdek i to s danom 29. studenoga 
2023. godine. 
  

Skupština je Izvješće primila na znanje te je donijet 
ZAKLJUČAK 

o primanju na znanje Izvješća Mandatne komisije o imenu vijećnice koja počinje obnašati 
vijećnički mandat 

  
B) Polaganje prisege 
 
Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine istaknuo je da će sukladno Izvješću 

Mandatne komisije gospođa Zvezdana Gazdek dati prisegu. 
  

Potom je pročitao tekst prisege: 

«Prisežem svojom čašću da ću dužnost vijećnika obnašati savjesno i odgovorno i da 
ću se u svom radu pridržavati Ustava, zakona, Statuta i odluka Međimurske županije, da ću 
štititi ustavni poredak Republike Hrvatske te se zauzimati za svekoliki probitak 
Međimurske županije i Republike Hrvatske.» 

 Zvezdana Gazdek očitovala se riječju „prisežem“. 

 
 
 
 



TOČKA 2. 
PRIJEDLOG II. IZMJENA I DOPUNA FINANCIJSKOG PLANA I II. IZMJENA I DOPUNA 

GODIŠNJEG PLANA GRAĐENJA I ODRŽAVANJA ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH CESTA ZA 2023. 
GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog II. izmjena i dopuna Financijskog 

plana i II. izmjena i dopuna Godišnjeg plana građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta 
za 2023. godinu. Prijedlog je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i 
donošenje.  

Odbor za financije i proračun i Odbor za energetiku, komunalnu i prometnu 
infrastrukturu bez primjedbi su raspravili o Prijedlogu. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (34 „za“), uz 34 nazočnih vijećnika usvojila II. 

izmjene i dopune Financijskog plana i II. izmjene i dopune Godišnjeg plana te je donijet 
ZAKLJUČAK  

o davanju pozitivnog mišljenja na  II. izmjene i dopune Financijskog plana i II. izmjene i 
dopune Godišnjeg plana građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2023. godinu 

 
TOČKA 3. 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU ANALIZE STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE  NA 
PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog zaključka o prihvaćanju Analize stanja 

sustava civilne zaštite na području Međimurske županije za 2023. godinu. Prijedlog zaključka 
je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje.  

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (34 „za“), uz 34 nazočnih vijećnika donijela 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Analize stanja sustava civilne zaštite  na području Međimurske županije za 
2023. godinu 

 
TOČKA 4. 

PRIJEDLOG II. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna 
Međimurske županije za 2023. godinu. Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna je utvrdio 
župan i predložio ih je Skupštini na raspravu i donošenje.  

Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (34 „za“), uz 34 nazočnih vijećnika donijela 
II. izmjene i dopune 

Proračuna Međimurske županije za 2023. godinu 
 

TOČKA 5. 
PRIJEDLOG ODLUKE O PREKORAČENJU PO TRANSAKCIJSKOM RAČUNU 

 



Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o prekoračenju po 
transakcijskom računu. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na 
raspravu i donošenje.  

Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 
 

Uvodno obrazloženje podnijela je Anita Strniščak, dipl. ing., pročelnica Upravnog 
odjela za proračun i javnu nabavu. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (32 „za“), uz 32 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 
o prekoračenju po transakcijskom računu 

 
TOČKA 6. 

IZVJEŠĆE O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE – TEKUĆE ZALIHE ZA 
RAZDOBLJE 01.01.-30.09.2023. GODINE 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o korištenju sredstava proračunske 

zalihe – tekuće zalihe za razdoblje 01.01.-30.09.2023. godine. Izvješće je utvrdio župan i 
predložio ga je Skupštini na znanje.  

Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Izvješću. 
 

Izvješće je Skupština primila na znanje te je donijet 
ZAKLJUČAK 

o primanju na znanje Izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe – tekuće 
zalihe za razdoblje od 01.01.-30.09.2023. godine 

 

TOČKA 7. 
A) PRIJEDLOG PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU I PROJEKCIJE ZA 

2025. I 2026. GODINU 
B) PRIJEDLOG ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. 

GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili predmetne materijale. Iste je utvrdio župan i 
predložio ih je Skupštini na raspravu i donošenje.  

Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu proračuna i 
Prijedlogu odluke. 

 
Amandmane na Prijedlog proračuna Međimurske županije za 2024. i projekcije 

proračuna za 2025. i 2026. godinu podnijeli su Zlatko Marciuš, vijećnik, Klub vijećnika NPS-
HNS-a-HSLS-a-DEMOKRATA-HDSS-a-CENTRA i Klub vijećnika HDZ-a. Vijećnici su amandmane 
primili na klupe. 

Zlatko Marciuš, vijećnik istaknuo je da se amandmanom predlaže prenamjena dijela 
sredstava namijenjenih sufinanciranju prijevoza i ulaznice za gradske bazene umirovljenima 
za pomoć u sufinanciranju cijene boravka umirovljenika u domovima za starije i nemoćne:  



RAZDJEL 600 Upravni odjel za zdravstvo i socijalnu skrb 
PROGRAM 1016 Udruge građana i političke stranke 
A101604 Jednokratne potpore umirovljenicima    170.000,00 eura, 
 
 
na način da se polovica predviđenih sredstava u Proračunu Međimurske županije za 2024. 
godinu prenamijeni za sufinanciranje cijene boravka umirovljenika u domovima za starije i 
nemoćne. 
 
Naime, umirovljenici su jedna od najugroženijih skupina stanovništva, s niskim životnim 
standardom i niskim mirovinama koje često nisu dovoljne da bi pokrile stalno rastuće 
troškove života u domovima umirovljenika. Navedeno zahtijeva pomoć obitelji umirovljenika 
u sufinanciranju troškova doma, budući da današnji tempo života ne omogućuje članovima 
obitelji cjelodnevnu brigu za starije i nemoćne u kućanstvu od strane članova obitelji.  
Slijedom toga, predlaže se da se utvrdi model sufinanciranja smještaja umirovljenika u 
domovima za starije i nemoćne kako bi se umirovljenicima i članovima njihovih obitelji 
olakšalo plaćanje preskupih domova i time im se podigla kvaliteta života.  

 
U ime Kluba vijećnika NPS-HNS-a-HSLS-a-DEMOKRATA-HDSS-a-CENTRA Bojana Petrić, 

vijećnica pojasnila je da se amandmanom predlaže: 

Povećanje stavke:  
 
RAZDJEL 100 Služba za poslove župana 
PROGRAM 1001 Tekući izdaci 
A100115 Potpore zavičajnim društvima        7.000,00 eura (povećanje od 4.000,00 eura u 
odnosu na prijašnjih 3.000,00 eura)  
 
Smanjenje stavke: 
 
RAZDJEL 100 Služba za poslove župana 
PROGRAM 1001 Tekući izdaci 
A100102 Materijalni troškovi i usluge       196.000,00 eura (smanjenje od 4.000,00 eura u 
odnosu na prijašnjih 200.000,00 eura) 
 
 
Kako Društvo Međimuraca u Zagrebu planira nove aktivnosti u smislu promocije 
međimurskih kulturno-umjetničkih sadržaja, razvijanja međimurskog poduzetništva 
povezivanjem članova uvođenjem novog  programa Akademije perspektivnih studenata iz 
Međimurja  te prezentiranje gastro baštine Međimurja kroz izradu markice međimurskih 
proizvoda i plasiranje domaćih proizvoda međimurskih OPG-ova otvaranjem međimurskog 
dućana u Zagrebu, predlaže se za te aktivnosti povećanje stavke u proračunu s planiranih 
3.000,00 na 7.000,00 eura. 
 

U ime Kluba vijećnika HDZ-a Ljubomir Kolarek, vijećnik pojasnio je da se 
amandmanom u svrhu sufinanciranja sustava kanalizacije i oborinske odvodnje te sanaciju 
cestovne infrastrukture na području Preloga – jugoistok predlaže: 



Smanjenje stavke: 
PROGRAM 1002 Kapitalni izdaci 
K100208 Poslovni park Međimurje                                         za 450.000,00 eura 

 Povećanje stavke: 
A100804 Tekuće i kapitalne pomoći gradovima i općinama     za 450.000,00 eura 
 
Naime, Grad Prelog financijski je samostalno krenuo u izgradnju sustava kanalizacije i 

oborinske odvodnje te sanaciju cestovne infrastrukture na području Preloga – jugoistok, a 
ukupni iznos investicije iznosi 4.500.000,00 eura. Navedeni iznos od 450.000,00 eura pomoći 
Međimurske županije predstavlja ukupno 10% vrijednosti cijelog projekta te smatra da 
Prelog, kao drugi grad po veličini u Međimurju, to zaslužuje.  
  
 Potom je Matija Posavec, župan prezentirao Prijedlog proračuna. 

U raspravi je sudjelovao Ljubomir Kolarek, vijećnik. 
 

Nakon rasprave, Matija Posavec, župan prihvatio je amandman Zlatka Marciuša, 
vijećnika i amandman Kluba vijećnika NPS-HNS-a-HSLS-a-DEMOKRATA-HDSS-a-CENTRA te je 
Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine konstatirao da prihvaćeni amandmani postaju 
sastavni dio Prijedloga proračuna Međimurske županije za 2024. godinu i projekcija za 2025. 
i 2026. godinu. 

 
Glede amandmana Kluba vijećnika HDZ-a Matija Posavec, župan dao je prijedlog da   

za navedene potrebe Županija osigura 100.000,00 eura sa stavke tekućih i kapitalnih pomoći 
gradovima i općinama.  

 
Potom su u svezi prijedloga u raspravi sudjelovali Ljubomir Kolarek, vijećnik, Zvonimir 

Siladi, vijećnik i Matija Posavec, župan. 
 
Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine u 10:58 sati dao je pauzu. 
 
Nakon pauze, u 11:10 sati sjednici je nazočno 32 vijećnika. 
 
Vijećnicima je na klupe podijeljen preformulirani amandman Kluba vijećnika HDZ-a 

kojim se predlaže prenamjena dijela sredstava namijenjenih kapitalnoj pomoći gradovima i 
općinama:  
 
RAZDJEL 901 Upravni odjel za međunarodnu suradnju, upravljanje projektima i investicije 
A100804 Tekuće i kapitalne pomoći gradovima i općinama         400.000,00 eura,  
 
na način da se 100.000,00 eura od 400.000,00 eura predviđenih sredstava u Proračunu 
Međimurske županije za 2024. godinu prenamijeni za sufinanciranje sustava kanalizacije i 
oborinske odvodnje te sanaciju cestovne infrastrukture na području Preloga- jugoistok. 
 

Matija Posavec, župan prihvatio je takav amandman te je Dragutin Glavina, 
predsjednik Skupštine konstatirao da prihvaćeni amandman postaje sastavni dio Prijedloga 
proračuna Međimurske županije za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu.  

 



Zatim je dao na glasanje Prijedlog proračuna Međimurske županije za 2024. godinu i 
projekcije za 2025. i 2026. godinu. 
 

Skupština je većinom glasova (29 „za“ i 3 „suzdržanih“), uz 32 nazočnih vijećnika 
donijela 

PRORAČUN 
Međimurske županije za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu 

 
Prešlo se na točku B) Prijedlog odluke o izvršavanju proračuna Međimurske županije 

za 2024. godinu. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (33 „za“), uz 33 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o izvršavanju proračuna Međimurske županije za 2024. godinu 

TOČKA 8. 
PRIJEDLOG VIŠEGODIŠNJEG PLANA URAVNOTEŽENJA PRORAČUNA MEĐIMURSKE 

ŽUPANIJE - POKRIĆE MANJKA PRIHODA I PRIMITAKA PRORAČUNA 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog višegodišnjeg plana uravnoteženja 
Proračuna Međimurske županije - pokriće manjka prihoda i primitaka proračuna. Prijedlog je 
utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje.  

Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (32 „za“), uz 32 nazočnih vijećnika donijela 
VIŠEGODIŠNJI PLAN 

 uravnoteženja Proračuna Međimurske županije - pokriće manjka prihoda i primitaka 
proračuna 

 
TOČKA 9. 

PRIJEDLOG ODLUKE O PRIJENOSU POSLOVA NA MINISTARSTVO FINANCIJA, POREZNU 
UPRAVU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o prijenosu poslova na 

Ministarstvo financija, Poreznu upravu. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i donošenje.  

Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (32 „za“), uz 32 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o prijenosu poslova na Ministarstvo financija, Poreznu upravu 

TOČKA 10. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SUFINANCIRANJE I PROVEDBU 
PROJEKTA „IZGRADNJA I OPREMANJE CENTRA ZA STARIJE OSOBE MEĐIMURSKE 

ŽUPANIJE“ 
 



Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 
sufinanciranje i provedbu projekta „Izgradnja i opremanje Centra za starije osobe 
Međimurske županije“. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na 
raspravu i donošenje.  

Odbor za financije i proračun i Odbor za socijalnu skrb bez primjedbi su raspravili o 
Prijedlogu odluke. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (30 „za“), uz 30 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti za sufinanciranje i provedbu projekta „Izgradnja i opremanje Centra za 
starije osobe Međimurske županije“ 

TOČKA 11. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SUFINANCIRANJE PROJEKTA 

KORIŠTENJA OBNOVLJIVIH IZVORA ENERGIJE U OSNOVNOJ ŠKOLI ŠTRIGOVA I PODRUČNOJ 
ŠKOLI PREKOPA 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 

sufinanciranje projekta korištenja obnovljivih izvora energije u Osnovnoj školi Štrigova i 
Područnoj školi Prekopa. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na 
raspravu i donošenje.  

Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu odluke. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (30 „za“), uz 30 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti za sufinanciranje projekta korištenja obnovljivih izvora energije u 
Osnovnoj školi Štrigova i Područnoj školi Prekopa 

TOČKA 12. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SUFINANCIRANJE PROJEKTA 
KORIŠTENJA OBNOVLJIVIH IZVORA ENERGIJE U PODRUČNOJ ŠKOLI PEKLENICA 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili  Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 

sufinanciranje projekta korištenja obnovljivih izvora energije u Područnoj školi Peklenica. 
Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje.  

Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu odluke. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (30 „za“), uz 30 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti za sufinanciranje projekta korištenja obnovljivih izvora energije u 
Područnoj školi Peklenica 

 
 



TOČKA 13. 
PRIJEDLOG ZAKLJUČKA KOJIM SE POZIVA HŽ PUTNIČKI PRIJEVOZ DA OSIGURA 

UVJETE ZA UVOĐENJE DIREKTNIH PUTNIČKIH LINIJA, BEZ PRESJEDANJA, IZMEĐU 
ČAKOVCA, KAO REGIONALNOG SJEDIŠTA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE, I ZAGREBA 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog zaključka kojim se poziva HŽ putnički 

prijevoz da osigura uvjete za uvođenje direktnih putničkih linija, bez presjedanja, između 
Čakovca, kao regionalnog sjedišta Međimurske županije, i Zagreba. Prijedlog zaključka  
Skupštini na raspravu i donošenje predložio je Željko Pavlic, vijećnik. 

Odbor za energetiku, komunalnu i prometnu infrastrukturu bez primjedbi je raspravio 
o Prijedlogu zaključka. 
 

Uvodno obrazloženje podnio je Željko Pavlic, vijećnik. 
 

U raspravi je sudjelovala Andreja Marić, vijećnica. 
 
Nakon rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 

ZAKLJUČAK 
kojim se poziva HŽ putnički prijevoz da osigura uvjete za uvođenje direktnih putničkih linija, 
bez presjedanja, između Čakovca, kao regionalnog sjedišta Međimurske županije, i Zagreba 

 
TOČKA 14. 

PRIJEDLOG ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA REDOVITO GODIŠNJE 
FINANCIRANJE POLITIČKIH STRANAKA ZASTUPLJENIH U SKUPŠTINI MEĐIMURSKE 

ŽUPANIJE U 2024. GODINI 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za 
redovito godišnje financiranje političkih stranaka zastupljenih u Skupštini Međimurske 
županije u 2024. godini. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na 
raspravu i donošenje. 

Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih stranaka zastupljenih 
u Skupštini Međimurske županije u 2024. godini 

TOČKA 15. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI JEDNOKRATNE FINANCIJSKE POTPORE REDOVNIM 

STUDENTIMA ZA AKADEMSKU GODINU 2023./2024. 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o dodjeli jednokratne 
financijske potpore redovnim studentima za akademsku godinu 2023./2024. Prijedlog odluke 
je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje. 

Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu odluke. 



 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 
o dodjeli jednokratne financijske potpore redovnim studentima za akademsku godinu 

2023./2024. 

TOČKA 16. 
PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. 

GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog programa javnih potreba u kulturi 
Međimurske županije za 2024. godinu. Prijedlog programa je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i donošenje. 

Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu programa. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 

PROGRAM 
javnih potreba u kulturi Međimurske županije za 2024. godinu 

 
TOČKA 17. 

INFORMACIJA – MEĐIMURSKO GOSPODARSTVO U 2022. GODINI 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Informaciju – međimursko gospodarstvo u 
2022. godini. Informaciju je Skupštini na znanje predložio župan. 

Odbor za gospodarski razvoj bez primjedbi je raspravio o Informaciji. 
 
U raspravi su sudjelovali Zvonimir Siladi, vijećnik i Ljubomir Kolarek, vijećnik. 

 
Skupština je Informaciju primila na znanje te je donijet 

ZAKLJUČAK 
o primanju na znanje Informacije – međimursko gospodarstvo u 2022. godini 
 

TOČKA 18. 
PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA I ROKOVIMA ZA UTVRĐIVANJE PROGRAMA 

JAVNIH POTREBA U TEHNIČKOJ KULTURI MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o kriterijima i rokovima za 
utvrđivanje Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Međimurske županije. Prijedlog 
odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje. 

Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 
  

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o kriterijima i rokovima za utvrđivanje Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi 
Međimurske županije 



TOČKA 19. 
PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U TEHNIČKOJ KULTURI MEĐIMURSKE 

ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj 
kulturi Međimurske županije za 2024. godinu. Prijedlog programa je utvrdio župan i 
predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje. 

Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu programa. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 
PROGRAM 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Međimurske županije za 2024. godinu 
 

TOČKA 20. 
PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. 

GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog programa javnih potreba u sportu 
Međimurske županije za 2024. godinu. Prijedlog programa je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i donošenje. 

Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu programa. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 

PROGRAM 
javnih potreba u sportu Međimurske županije za 2024. godinu 

TOČKA 21. 
PRIJEDLOG ODLUKE O VISINI TURISTIČKE PRISTOJBE ZA 2025. GODINU U MEĐIMURSKOJ 

ŽUPANIJI 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o visini turističke pristojbe za 
2025. godinu u Međimurskoj županiji. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i donošenje. 

Odbor za financije i proračun i Odbor za poljoprivredu i turizam bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu odluke. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o visini turističke pristojbe za 2025. godinu u Međimurskoj županiji 
 

TOČKA 22. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE UGOVORA O IZRAVNOJ 
DODJELI FINANCIJSKIH SREDSTAVA ZA PROJEKT INTEGRACIJA DJECE S TEŠKOĆAMA U 

RAZVOJU U PREDŠKOLSKE USTANOVE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 



 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili  Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 

sklapanje Ugovora o izravnoj dodjeli financijskih sredstava za projekt Integracija djece s 
teškoćama u razvoju u predškolske ustanove Međimurske županije. Prijedlog odluke je 
utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 

raspravili o Prijedlogu odluke. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti za sklapanje Ugovora o izravnoj dodjeli financijskih sredstava za 
projekt Integracija djece s teškoćama u razvoju u predškolske ustanove Međimurske 

županije 

TOČKA 23. 
PRIJEDLOG PROGRAMA RADA SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog programa rada Skupštine 

Međimurske županije za 2024. godinu. Prijedlog programa je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 

PROGRAM 
rada Skupštine Međimurske županije za 2024. godinu 

 
TOČKA 24. 

PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA ZA OBAVLJANJE REDOVITE DJELATNOSTI 
HRVATSKE GORSKE SLUŽBE SPAŠAVANJA, STANICE ČAKOVEC ZA 2024. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog programa javnih potreba za 

obavljanje redovite djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja, Stanice Čakovec za 2024. 
godinu. Prijedlog programa je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i 
donošenje. 

 
 Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu programa.  
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 
PROGRAM 

 javnih potreba za obavljanje redovite djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja, Stanice 
Čakovec za 2024. godinu 

 
TOČKA 25. 

PRIJEDLOG GODIŠNJEG PROVEDBENOG PLANA UNAPREĐENJA ZAŠTITE OD POŽARA ZA 
PODRUČJE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog godišnjeg provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara za područje Međimurske županije za 2024. godinu.  Prijedlog 



godišnjeg provedbenog plana je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i 
donošenje. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 
GODIŠNJI PROVEDBENI PLAN 

unapređenja zaštite od požara za područje Međimurske županije za 2024. godinu 
 

TOČKA 26. 
PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU PLANA RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA 

PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog zaključka o prihvaćanju Plana razvoja 
sustava civilne zaštite na području Međimurske županije za 2024. godinu. Prijedlog zaključka 
je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje. 
 
 Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu zaključka. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Međimurske županije za 
2024. godinu 

 
TOČKA 27. 

A) IZVJEŠĆE O PROVJERI FORMALNIH UVJETA I POPIS VAŽEĆIH KANDIDATURA ZA IZBOR 
ČLANOVA SAVJETA MLADIH MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

B) IZBOR ČLANOVA SAVJETA MLADIH MEĐIMURSKE ŽUPANIJE – PRIJEDLOG RJEŠENJA O 
IZBORU ČLANOVA SAVJETA MLADIH MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 
A) Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o provjeri formalnih uvjeta i Popis 

važećih kandidatura za izbor članova Savjeta mladih Međimurske županije koje je utvrdio 
Odbor za izbor i imenovanja i predložio ga Skupštini na raspravu i donošenje. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika usvojila 
Izvješće i Popis važećih kandidatura te je donijet 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o provjeri formalnih uvjeta i Popis važećih kandidatura za izbor 

članova Savjeta mladih Međimurske županije 
 

Potom se prešlo na točku B) Izbor članova Savjeta mladih Međimurske županije – 
Prijedlog rješenja o izboru članova Savjeta mladih Međimurske županije. 

Sukladno Odluci o osnivanju Savjeta mladih, Županijska skupština s popisa važećih 
kandidatura za izbor članova Savjeta mladih Međimurske županije javnim glasovanjem bira 
članove Savjeta. S obzirom da se u Savjet mladih bira 11 članova, a na javni poziv pristiglo je 
11 prijedloga, Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine predložio je da se glasa  objedinjeno. 

Slijedom toga, dao je na glasanje da se u Savjet mladih Međimurske županije izaberu:  



1. Noa Turk 
2. Vedran Jalšovec 
3. Tifani Ban 
4. Maja Drvenkar 
5. Marko Hlišć 
6. Vito Vukoja 
7. Ema Šamarija 
8. Iva Medved 
9. Timon Kozar 
10. Laura Filipić 
11. Ana Sabočanec 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 

RJEŠENJE 
o izboru članova Savjeta mladih Međimurske županije 

 
TOČKA 28. 

PRIJEDLOG ODLUKE O IMENOVANJU MRTVOZORNIKA NA PODRUČJU MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o imenovanju mrtvozornika 

na području Međimurske županije. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i donošenje. 
 
 Odbor za zdravstvo bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke kao i Odbor za 
izbor i imenovanja koji je dao pozitivno mišljenje na Prijedlog odluke. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o imenovanju mrtvozornika na području Međimurske županije 
 

TOČKA 29. 
PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANA ODBORA ZA DODJELU JAVNIH PRIZNANJA 

SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog rješenja o imenovanju člana Odbora 
za dodjelu javnih priznanja Skupštine Međimurske županije. Prijedlog rješenja je utvrdio 
Odbor za izbor i imenovanja i predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 
RJEŠENJE 

o imenovanju člana Odbora za dodjelu javnih priznanja Skupštine Međimurske županije 
 

TOČKA 30. 
PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANA ODBORA ZA MEĐUŽUPANIJSKU SURADNJU 

SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
 



Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog rješenja o imenovanju člana Odbora 
za međužupanijsku suradnju Skupštine Međimurske županije. Prijedlog rješenja je utvrdio 
Odbor za izbor i imenovanja i predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 
RJEŠENJE 

o imenovanju člana Odbora za međužupanijsku suradnju Skupštine Međimurske županije 

TOČKA 31. 
PRIJEDLOG ODLUKE O IZBORU ČLANICE ODBORA ZA IZBOR I IMENOVANJA SKUPŠTINE 

MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o izboru članice Odbora za 
izbor i imenovanja Skupštine Međimurske županije. Prijedlog odluke je utvrdio Odbor za 
izbor i imenovanja i predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 
o izboru članice Odbora za izbor i imenovanja Skupštine Međimurske županije 

 
TOČKA 32. 

PRIJEDLOG RJEŠENJA O IZBORU ČLANICE ETIČKOG ODBORA SKUPŠTINE MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog rješenja o izboru članice Etičkog 

odbora Skupštine Međimurske županije. Prijedlog rješenja je utvrdio Odbor za izbor i 
imenovanja i predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 
RJEŠENJE 

o izboru članice Etičkog odbora Skupštine Međimurske županije 
 

TOČKA 33. 
PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG VIJEĆA DOMA 

ZDRAVLJA ČAKOVEC O DAVANJU U ZAKUP POSLOVNOG PROSTORA ZDRAVSTVENOM 
RADNIKU JURICI VIDOVIĆU, DR. MED. 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na 

Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Čakovec o davanju u zakup poslovnog prostora 
zdravstvenom radniku Jurici Vidoviću, dr. med. Prijedlog zaključka je utvrdio župan i 
predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za zdravstvo bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu zaključka. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 

ZAKLJUČAK 
o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Čakovec o davanju u zakup 

poslovnog prostora zdravstvenom radniku Jurici Vidoviću, dr. med. 



 
 
 

TOČKA 34. 
PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PROGLAŠENJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE SIGURNIM MJESTOM ZA 

ŽENE 
Na adresu elektroničke pošte vijećnici su primili Prijedlog zaključka o proglašenju 

Međimurske županije sigurnim mjestom za žene. Prijedlog zaključka Skupštini na raspravu i 
donošenje predložio je Mario Medved, vijećnik. 

 
Uvodno obrazloženje podnio je Mario Medved, vijećnik. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika donijela 

ZAKLJUČAK 
o proglašenju Međimurske županije sigurnim mjestom za žene 

Ovime je dnevni red iscrpljen te je Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine zaključio 
sjednicu u 12:05 sati. 

 
PROČELNICA                                                                                                             PREDSJEDNIK 
Tamara Blagus, mag.iur.                                                                                         Dragutin Glavina    
 
 
 
KLASA:024-02/23-01/5                                                   
URBROJ: 2109-02-23-03 
Čakovec, 21. prosinca 2023. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
NAPOMENA: 

- sukladno članku 126. Poslovnika Skupštine Međimurske županije sačinjen je audio zapis sa 15. sjednice Skupštine 

Međimurske županije i čuva se u Upravnom odjelu za Skupštinu, opću upravu i pravne poslove 

 


